

Saints Peter and Paul High School











Introduction

Saints Peter and Paul High School is a Roman Catholic, co-educational college preparatory school on the Eastern Shore of Maryland which serves students from grades 9 through 12. The school was founded by Saints Peter and Paul Parish and the Dominican Sisters of New York in 1958, and it has a tradition of excellence in academics, athletics and achievement. Saint Peter and Paul High School endeavors to graduate students who can think critically, creatively and globally, where they join with faculty in a quest for wisdom, knowledge, and grace. As a Roman Catholic Institution of learning, Saints Peter and Paul strives to empower our students with the strength of character, ethics, conviction, and knowledge necessary to cope with and exert influence upon our dynamic world. We increasingly challenge our students and foster their roles as independent thinkers, active participants in life, and responsible citizens of a global community. We create a diverse and demanding program of academics, with student life opportunities and spiritual formation. We encourage our students to take ownership in learning, to accept the challenge of intellectual and personal responsibility, and to strive for excellence.





Basic Figures

Website www.ssppeaston.org

School Address 900 High Street

Easton, Maryland 21601

School Type Co-ed Year Founded 1958

Grades Offered 9th to 12th grade

Enrollment 200
Teacher Student Ratio 1:8
Average Class Size 16
ESL Courses Offered None
of AP Courses Offered 10
Average SAT Score 1691

Semesters started September
Application Deadline May 31

Extracurriculars

Saints Peter and Paul High School offers a diverse array of student programs, athletic, and leadership opportunities. The Athletic Department provides 14 sports with over 80% of Its students participating in at least one. Clubs and activities include Mock Trial, Performing Arts, International Club, Key Club, Pro-Life Club, Student Government, and the National Honor Society.

Universities Admitted

Saints Peter and Paul graduates attend outstanding colleges and universities, such as, University of Pittsburgh, University of Virginia, Duke University, University of Delaware, Ohio University, Hobart & Smith, Bryn Mawr College.

205-2016 Expenses

\$40, 155/year (includes tuition and school fees, food and accommodation, insurance and management)





圣徒彼得保罗高中 Saints Peter and Paul High School











学校简介

罗圣彼得保罗高中Saints Peter and Paul High School位于马里兰州东海岸,是提供9至12年级教育的天主教大学预备高中。学校始建于1958年,一直以来具备卓越的学术、优异的体育和出色的成就。学校的使命是确保所有学生充分发挥他们的学术潜力,致力于提升学生的批判性思维、创造力和全球化观念,在这里他们与教师一起追求智慧、知识和荣耀。作为天主教的学校,圣彼得保罗高中致力于赋予学生性格、道德、信念和知识的力量,应对我们瞬息万变的世界并对其发挥影响力。学校认为成功的教育是合作与沟通的共同结果,因此,学校与学生和家长都保持紧密的沟通,以确保给学生提供一个对身心发展都有益的充满挑战性的环境。多样化和严格的学术计划,不仅提高学生的智力发展,也促进基督教价值观的形成,鼓励学生勇于承担,在学习中接受知识和个人责任的挑战,追求卓越。





基本信息

开学时间:

学校网站: www.ssppeaston.org

学校地址: 900 High Street

Easton, Maryland 21601

学校性质: 男女同校,寄宿在美国人家里

9月

成立时间: 1958年 年级设置: 9-12年级

中级设置:5-12-1在校人数:200师生比例:1:8平均班级人数:16ESL 课程:无AP课程:10门SAT平均分:1691

申请截止日期: 5月31日

课外活动:

学校提供多样化的学生项目、体育运动和领导力机会。体育部提供14项体育活动,80%多的学生至少参与其中一项。俱乐活动包括模拟法庭、表演艺术、国际俱乐部、学生政府、国家荣誉协会。

毕业去向:

圣彼得与保罗的毕业生被众多优秀大学录取,有耶鲁大学、里海大学、康奈尔大学、斯坦福大学、圣母大学、乔治华盛顿大学、匹兹堡大学、弗吉尼亚大学、杜克大学、特拉华大学、俄亥俄州立大学、布林茅尔学院等。

2015-2016年费用:

\$40,155/年(包括学费、学杂费、食宿费、医保和管理费。注:以学校最后发布为准。)

